



# Protokoll styrelsemöte (4-2017)

<b>Datum och tid</b>	2017-03-30 kl 19-21
<b>Plats</b>	Vallentuna Brukshundklubb
<b>Kallade Styrelsen</b>	Carola Hag, Agneta Geneborg, Lili Östergren-Jadeby, Anette Öhman, Bert Jidebom,, Göran Hagberg, Anhelee Pugliano, Nette Carlestål
<b>Suppleanter Adjungerande</b>	
<b>Anmält frånvarande Styrelse</b>	Madelene Arvidsson, Mia Hermansen
<b>Suppleanter Adjungerande</b>	Marianne Nordahl Camilla Grip

## Innehåll

1) Mötets öppnande.....	2
2) Val av justerare.....	2
3) Val av förare av papperskalender.....	2
4) Genomgång av tidigare protokoll.....	2
5) Allmänna frågor från styrelsen.....	2
6) Utbildningsutskottet – Carola Hag.....	3
7) Tävlingsutskottet – Anette Öhman.....	3
8) Avel och hälsa – Mia Hermansen.....	4
9) PR/Info – Göran Hagberg.....	4
10) Hundkojan/Stuga och kök - Madelene Arvidsson.....	5
11) Ekonomi – Lili Östergren-Jadeby.....	5
12) Tidigare bordlagda frågor/större viktiga frågor.....	5
13) Verksamhetsplan (Nya aktiviteter).....	6
14) Skrivelser och rapporter.....	6
15) Medlemsmöten.....	6
16) Övriga frågor.....	6
17) Nästa möte.....	7
18) Mötets avslutande.....	7



**1) Mötets öppnande**

Mötets ordförande Carola Hag förklarade mötet öppnat.

**2) Val av justerare**

Lili Östergren-Jadeby valdes till justerare.

**3) Val av förare av papperskalender**

Carola Hag valdes till förare av papperskalendern.

**4) Genomgång av tidigare protokoll**

Protokoll 3-2017 gicks genom utan anmärkning.

**5) Allmänna frågor från styrelsen**

**5.1) Västar**

Carola har fått de sista västarna nu. Anhelee tar kontakt med PSS för tryck.

**5.2) "Till dig om har en förtroendepost"**

Diskussion kring visst föråldrat innehåll. Lili och Göran reviderar.

**5.3) Lagring av dokument**

Göran kollar om det går att lagra på Facebook-sidan.

**5.4) Årsmöte för Upplandsdistriktet**

Carola berättade att Ann-Mari Folkesson informerade om SBK 100 år och firandet under 2018.

"Jubileumsrapporten" - profilpaket från SBK. Göran scannar in och skickar ut info. Onsdag 30 maj 2018 fyller SBK år. 19:30 tårta, 19:50 tal.

Vi siktar på att ha medlemsmöte den 30 maj.

SM-tävlingar 23-26 augusti IPO, Lydnad, Bruks och Rally i Ronneby Brunn.

**5.5) Låset vid bommen**

Fungerar dåligt. Beror på att siffercylindrarna dras åt olika håll.

Svårt att få i skytteln. Bert slipar ner den.



**5.6) El i köket**

Madelenes man fixar.

**5.7) Ekipagetavlor**

Nya behövs. Nette och Susanne fixar nya bilder. Först ett förslag till styrelsen för OK.

**5.8) Kapselmaskin**

Nette kan tänka sig att sälja en billigt. Typ 7 kr per kapsel.

Nette ställer ner sin maskin på prov. DolceGusto och köper in kapslar. 15 kr. Nette kommer med info.

**5.9) Blommor**

Nette fixar blommor ute.

**5.10) Stolar med tyg**

Agnetas man kör bort dem till tippen.

**5.11) Lamporna ute**

Dyrt att byta.

Sätta dit LED-lampor. (Bert synkar med Madelene).

**5.12) Rallylydnad**

Torsdag 18 maj distriktets rallylydnadsutskott

**6) Utbildningsutskottet – Carola Hag**

**6.1) Instrukörsmöte (Carola)**

Möte för att ta fram en grund för vad varje kurs ska innehålla. Carola kallar en arbetsgrupp. Göran, Anhelee kan vara med.

**6.2) Intryck från andra klubbar (Agneta)**

Att åka runt och ser hur andra klubbar lägger upp sina kurser. Vi tar kontakt med instruktörer vi känner på andra klubbar.

**7) Tävlingsutskottet – Anette Öhman**



**7.1) Inköp av skott**

Enligt webben måste SBK-klubb inte ha licens

Måste ha licens – finns det på pistolerna som vi har?

Lili ringer och kollar med Polisen.

**7.2) Spegelarna utomhus**

Spegelarna bågnar. Behöv en skiva (marinplywood typ) mellan spegeln och planket så att spegeln inte kan röra sig.

Kolla mått och vad kostar marinplywood – Annette Ö kollar.

**7.3) Agilitytävling**

Fråga om parkering. Enligt arrendeavtalet har markägaren rätt till parkeringspengarna oavkortat.

**8) Avel och hälsa – Mia Hermansen**

**8.1) Utställning**

Inoff bokad den 23 september. Iréne Nordin ansvarig.

**9) PR/Info – Göran Hagberg**

**9.1) Kontaktblanketter**

Fyra varianter ligger ute på hemsidan. Två för olika versioner av Word, en för PDF och en som webbformulär.



## 10) Hundkojan/Stuga och kök - Madelene Arvidsson

### 10.1) Info

Infobladet, se bilaga

### 10.2) Ungdomsprojektet

Projektsatsning för Ungdom 12-21år/ Nybörjare på VaBK (Madelene), se bilaga. Beslut på senare möte då en del frågor dök upp.

#### ALLA I KLUBBEN:

Soptunnan är flyttad ner till yttre parkeringen nere vid stora vägen och töms varannan måndag. Skyltar om detta är uppsatt på flera ställen på klubbområdet. Om någon mot förmodan missat det vänligen hänvisa ner till tunnan vid vägen. Vår soptunna är den med påklitråd VaBK logga. Ta med sopor inifrån stugan och egna sopor ner till tunnan. Bajspåsar slänges helst i den kommunala soptunnan som sitter på en stolpe närmre vägen.

Tack!

## 11) Ekonomi – Lili Östergren-Jadeby

### 11.1) Befrielse om att lämna deklARATION

Beslut på befrielse från att behöva lämna deklARATION. Nästa gång är 2022 om vi inte begär uppskov.

### 11.2) Potter

Potter á 1 000 kr ha utdelats till ordförande, sekreterare och köksansvarig för redovisning enligt separat instruktion.

### 11.3) Förbrukningsinventarier

Hinder, högtalaranläggning etc inköpt och budgeten nu nästan slut.

### 11.4) Swish

Nette har gjort en ny prislista

## 12) Tidigare bordlagda frågor/större viktiga frågor

Inga frågor.



### 13) Verksamhetsplan (Nya aktiviteter)

Utställning, se ovan.

*Då flygklubben har aktiviteter ber vi våra medlemmar och andra att inte vistas på flygfältet. Det är stor risk för olyckor då ett plan kan störta. Vi ber er därför respektera detta!*

### 14) Skrivelser och rapporter

### 15) Medlemsmöten

Inga frågor.

Datum	Vad	Tid	Anm.
Ej bestämt	Fixardag		
Onsdag 2017-04-19	Medlemsmöte	Kl 19	
Måndag 2017-12-11	Medlemsmöte	Kl 19	Luciafika
Söndag 2018-02-18	Årsmöte	Kl 15	

### 16) Övriga frågor

#### 16.1) Uthyrning

Beslut om uthyrning av klubbstugan en dag till Kelpie-klubben för 500 kr.



17) Nästa möte

# 2017	Datum	Tid	Kan ej närvara	Fikaansvar
3	Torsdag 2017-03-23	Kl 19-21	Nette, Anhelee, Annette, Madelene	Carola
4	Onsdag 2017-03-29	Kl 19-21	Nette	Agneta
5	Torsdag 2017-05-04	Kl 19-21		Göran
6	Onsdag 2017-06-07	Kl 19-21		Lili
7	Torsdag 2017-08-17	Kl 19-21		Anhelee
8	Onsdag 2017-09-27	Kl 19-21		Anette Ö
9	Torsdag 2017-11-02	Kl 19-21		Madelene
10	Onsdag 2017-12-06	Kl 19-21		Bert
1-2018	2018-01-25	Kl 19-21		Mia

18) Mötets avslutande

Carola tackade mötesdeltagarna och förklarade mötet avslutat.

Bilagor:

Inga bilagor.

Justeras:

Justeras:

Vid protokollet:

-----  
Carola Hag

Mötesordförande

-----  
Lili Östergren Jadeby

-----  
Göran Hagberg